
Geacht college van burgemeester en wethouders, 

  

Ik heb een woning gekocht in Leusden en heb me op 12 september laten inschrijven in de 

GBA. 

Wat ik met u wil delen is de inschrijving in de GBA al nieuwe inwoner. 

Ik werd correct behandeld door de ambtenaar dus daarover geen klachten. 

De inschrijving verliep prima, ik overlegde de eigendomsakte, een legitimatiebewijs en de 

inschrijving was daar. 

Kort en efficiënt. 

Toen ik na 5 minuten buiten stond bekroop mij een gevoel van: "Is dit een nieuwe bewoner 

welkom heten." 

Het voelde wat kaal en leeg. 

  

Nu leven we in een digitaal tijdperk met alle informatie online. 

Maar zou het niet goed zijn nieuwe inwoners een informatiepakketje mee te geven over de 

gemeente, het verenigingsleven en die soort dingen. 

Ik heb nog even gewacht of er wat via de post zou worden bezorgd. 

Maar ook dat niet. 

Kortom, een inschrijving in de GBA door een nieuwe inwoner vond ik erg kaal. 

Wellicht kunt u hier iets mee. 

  

Met een vriendelijke groet, 

 


